

Camp mathématique de l'AMQ – 2016

Règles de participation

Votre participation au camp mathématique de l'AMQ est conditionnelle à votre acceptation de certaines règles, à la fois pour votre sécurité et la facilité des organisateurs. Nous vous demandons donc de lire les règles suivantes et de confirmer que vous les suivrez.

- Vous acceptez de rester avec le groupe des participants et d'aviser l'un des organisateurs si vous devez vous absentez.
- Vous acceptez de participer aux activités et d'habiter aux Résidences Grey Nuns pour la durée du camp. Vous devez respecter le couvre-feu établi par les superviseurs.
- Vous acceptez d'être respectueux envers les organisateurs et les autres participants.

Rules of Conduct

Your participation at the AMQ summer math camp is conditional on your acceptance of certain simple rules, imposed both for your security and in order to help the organizers. We therefore ask you to read the rules below and confirm that you accept following them.

- You accept to remain with the group of participants throughout the duration of the camp and to advise the organizers if you must leave for any significant amount of time.
- You accept to participate in all activities of the camp and to sleep at the Grey Nun's Residence for the duration of the camp. You need to obey any curfews set by supervisors.
- You accept to be respectful towards the organizers and all the participants of the camp.

prénom, nom : _____

date : _____